



Dato

28.05.2025

Vår referanse

2025/10

Saksbehandler

Nina N. Hermansen

SAK 8/2025 I TARIFFNEMNDA

Sakens tema

Endring av lønnsatser i forskrift om delvis allmenngjøring av tariffavtale for overnattings-, serverings- og cateringvirksomheter

Tariffparter

Fellesforbundet

NHO Reiseliv

Lovgrunnlag

Lov 4. juni 1993 nr. 58 om allmenngjøring av tariffavtaler mv. § 5

Tariffnemndas sammensetning:

Dommer Terese Smith Ulseth, leder

Professor Steinar Holden, nøytralt medlem

Professor Giuditta Cordero-Moss, nøytralt medlem

Advokat Eirik Hognestad, NHO

Advokat Andreas van den Heuvel, LO

Saksgang

Tariffnemnda mottok begjæring fra LO 30.04.2025, om endring av lønssatser i forskrift om delvis allmenngjøring av tariffavtale for overnattings-, serverings- og cateringvirksomheter, på grunnlag av mellomoppgjøret 2025.

Forslag til lov og forskrift skal normalt legges ut på høring i henhold til forvaltningsloven § 37. Høring kan unnlates dersom den:

- ikke vil være praktisk gjennomførbar
- kan vanskeliggjøre gjennomføringen av forskriften eller svekke den effektivitet, eller
- må anses som åpenbart unødvendig.

Forskriftene om allmenngjøring ble lagt ut på høring 24.06.2024. Tariffnemnda har disse høringsuttalelsene tilgjengelig og anser det derfor som åpenbart unødvendig å legge begjæringene om endring av minstelønssatsene på høring.

Dokumentene i saken ligger her:

[Høringer \(nemndene.no\)](https://nemndene.no)

Dokumentene er tilgjengelige på nettsiden frem til nye forskrifter sendes på høring etter neste hovedoppgjør i 2026.

Tariffnemndas vurderinger

Tariffnemnda har endret forskriften i tråd med de nye lønssatsene i tariffavtalen. Endringene trer i kraft 15.06.2025.

§ 3 lyder:

§ 3. Lønnsbestemmelse

Arbeidstakere som utfører arbeid som nevnt i § 2, skal ha en lønn per time på minst:

1. For unge arbeidstakere:
 - a. Inntil 17 år: kr 135,58
 - b. 17 år: kr 145,08
 - c. 18 år: kr 159,34.
2. Begynnerlønn for arbeidstakere over 20 år / etter 4 md. praksis over 18 år: kr 197,79.

§ 4 lyder:

§ 4. Fratrekk i lønn for innkvartering i bedriften

Ved fratrekk i bruttolønningen for innkvartering i bedriften, gjelder følgende satser:

- a. For enkeltrom kr 660,48 pr. md
- b. For dobbeltrom kr 429,58 pr. md.

§ 3 skal lyde:

§ 3. Lønnsbestemmelse

Arbeidstakere som utfører arbeid som nevnt i § 2, skal ha en lønn per time på minst:

1. For unge arbeidstakere:
 - a. Inntil 17 år: kr 142,58
 - b. 17 år: kr 152,08
 - c. 18 år: kr 166,34.
2. Begynnerlønn for arbeidstakere over 20 år / etter 4 md. praksis over 18 år: kr 204,79.

§ 4 skal lyde:

§ 4. Fratrekk i lønn for innkvartering i bedriften

Ved fratrekk i bruttolønnen for innkvartering i bedriften, gjelder følgende satser:

- a. For enkeltrom kr 675,67 pr. md
- b. For dobbeltrom kr 439,46 pr. md.

Tariffnemnda

28.05.2025

Terese Smith Ulseth
Steinar Holden
Giuditta Cordero-Moss
Andreas van den Heuvel
Eirik Hognestad

Protokollen er elektronisk signert